
Beverwijk, 5 juni 2023

Hierbij verzoeken wij u onderstaande schriftelijke vragen ex Artikel 41 Reglement van Orde
aangaande “tweede spitspont verdwijnt  ” door te geleiden aan het college
van burgemeester en wethouders.

De fractie van Samen Lokaal Beverwijk heeft via de media vernomen dat de tweede spitspont die 
vaart tussen Velsen-Zuid en Velsen-Noord per 14 juli uit deze route wordt gehaald. De pont is 
eigendom van de gemeente Amsterdam en wordt geëxploiteerd door het GVB en gebruikt als hun 
reservepont. Ook de inwoners van Beverwijk maken gebruik van deze pont voor woon-werkverkeer.  
De auto’s kunnen nog omrijden via de tunnel,  die hebben een alternatief. De fietsers die gebruik 
maken van de fietssnelpaden hebben geen alternatief maar moeten bij de pont langer wachten als ze 
al mee mogen vanwege de te verwachten drukte. 

Dit brengt ons tot de volgende vragen;

1 In hoeverre Is het college op de hoogte van de situatie?

2 In hoeverre en op welke manier zet uw college zich in om de spitspont te behouden?

3 Is het college al in overleg getreden met de andere IJmondgemeenten? Zo nee, waarom 
niet? Zo ja, wat was hiervan het resultaat?
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